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PROTOKÓŁ Nr XLIV/2023 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 20 listopada 2023 roku 

 

odbytej w Gminnym Ośrodku Kultury w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 11, pod 

przewodnictwem Pani Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10o2, a zakończono o godz. 1152. 

Stan Rady   - 15  

Obecnych    - 14 

Radni obecni na Sesji:          

1. Jurkowicz Marta   8. Lipiński Zbigniew  

2. Skomorowski Marek   9. Jóźwiak Małgorzata 

3. Chmur Eugeniusz              10. Wierciński Wojciech 

4. Koptewicz Walentyna             11. Matwiejuk Jarosław 

5. Król Adam                12. Zalewska Katarzyna 

  6. Piotrowska Krystyna                         13. Zawadzki Piotr                              

  7. Jakimiuk Anatol,   14. Zambrowski Paweł 

 

Nieobecni: Wiercińska Iwona,   

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra - Ptaszyńska, Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

4. Izabela Busłowicz, Kierownik GOPS w Boćkach 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Boćki Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia 

obrad Sesji. Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 14 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

https://www.youtube.com/watch?v=iaTLxCtDokY 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

Następnie Przewodnicząca powitała radnych, sołtysów, mieszkańców, pracowników gminy i 

inne osoby biorące udział w Sesji. Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść 

do mównicy, do mikrofonu.  

https://www.youtube.com/watch?v=iaTLxCtDokY
http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/
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Przewodnicząca nadmieniła również, że porządek obrad radni otrzymali. Poinformowała, że do 

porządku obrad wprowadza się projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 2024. Zapytała czy są jakieś uwagi. 

Uwag nie zgłoszono, więc Pan Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem 

zmienionego porządku obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem zmienionego porządku obrad oddano 

14 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem zmienionego porządku obrad, stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

1. Otwarcie XLIV Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na wykonanie remontu drogi powiatowej Nr 1692B na odcinku Bodaki – 

Bodaczki, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na 

wykonanie remontu drogi powiatowej Nr 1740B Boćki – Dubno dotyczy ul. Łukaszewicza 

w m. Boćki, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na 

lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2029,  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportu, 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o 

podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania 

cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie 

Polska poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji  na terenie gminy 

Boćki, 

14. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta będącej podstawą do 

ustalenia podatku rolnego na rok 2024, 

15. Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych, 

16. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał i działalności w okresie międzysesyjnym, 

17. Interpelacje i zapytania radnych, 
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18. Sprawy różne, wolne wnioski, 

19. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad pkt. 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z XLIII sesji był wyłożony na 7 dni przed 

sesją, do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

przyjęcie protokołu obrad z XLIII Sesji Rady Gminy. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad XLIII sesji, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt. 4 i 5 Wójt Gminy wyjaśniła, że został wykonany remont nawierzchni na drodze 

powiatowej Bodaki – Bodaczki. Pierwotnie dofinansowanie z gminy miało wynosić 166 tys. 

zł, jednak powiat uzyskał podwyższone dofinansowanie i kwota z budżetu gminy to 102 tys. 

zł. Zatem projekt uchwały jest to uchwała pomniejszająca. Pani Wójt mówiła również o drugim 

projekcie uchwały, który będzie dotyczył dofinansowania przez gminę dla powiatu wylania 

powierzchni na ul. Prof. W. Łukaszewicza. Dodała, że dofinansowanie z gminy to kwota 272 

tys. zł. Radni pytań nie zgłosili. 

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały z punktu 4 obrad sesji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 3 za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały o 

udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na wykonanie remontu drogi 

powiatowej Nr 1692B na odcinku Bodaki – Bodaczki, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na wykonanie remontu drogi powiatowej Nr 1692B na odcinku Bodaki – 

Bodaczki – podjęta jednogłośnie. 

Następnie Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały z punktu 5 

obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 4 za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Bielskiemu na wykonanie remontu drogi powiatowej Nr 1740B 

Boćki – Dubno dotyczy ul. Łukaszewicza w m. Boćki, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na wykonanie 

remontu drogi powiatowej Nr 1740B Boćki – Dubno dotyczy ul. Łukaszewicza w m. Boćki 

– podjęta jednogłośnie. 
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Ad pkt. 6 i 7 Skarbnik Gminy omówiła projekty uchwał. Poinformowała, że w WPF zmieniła 

się kwota dochodów i wydatków ogółem, co było związane z zarządzeniem wójta z dnia 14 

listopada 2023 r.  i dotacjami na zadania zlecone. Natomiast w projekcie uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy również zmianie uległy kwoty ogółem dochodów i wydatków. Pani 

Mirosława Andrzejuk szczegółowo omówiła zmiany w budżecie. Radni pytań nie zgłosili.  

Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały z punktu 6 obrad sesji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 12 głosów 

przeciw 1 głos, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 5 za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2023-2029, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 

2023-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023-2029– podjęta 

większością głosów. 

Następnie Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały z punktu 7 

obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 6 za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na rok 2023, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023– podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 8 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła o zabranie głosu Pan Piotra Zawadzkiego 

Przewodniczącego Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, który odczytał wniosek 

Komisji Rady Gminy w sprawie stawek podatków na 2024 rok. radni pytań nie mieli w tym 

temacie, więc Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 7 za przyjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości – podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt. 9 Przewodnicząca Rady Gminy Boćki poinformowała, że Pan Piotr Zawadzki w 

poprzednim punkcie odczytał proponowane stawki podatku od środków transportowych i 

przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały.  
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 8 za przyjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportu, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportu – podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt. 10 i 11 Kierownik GOPS w Boćkach omówiła projekty uchwał. Radni pytań nie zgłosili 

zatem Pani Małgorzata Jóźwiak przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały z punktu 

10 obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 9 za przyjęciem uchwały w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim 

rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, stanowi załącznik 

nr 9 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy 

społecznej w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028– podjęta jednogłośnie. 

Następnie Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały z punktu 11 

obrad sesji. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 12 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 2 głosy. 

 

Imienne głosowanie radnych Nr 10 za przyjęciem uchwały w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy 

społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin 

objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 

lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2024-2028– podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 12 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na komisjach i przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 
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Imienne głosowanie radnych Nr 11 za przyjęciem uchwały w sprawie wystąpienia do 

Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w 

zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o 

postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie, stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Uchwała w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie 

inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania 

cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 13 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że projekt uchwały był szczegółowo 

omawiany na komisjach i przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 14 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 12 za przyjęciem uchwały w sprawie reparacji, 

odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska poniosła z powodu napaści 

Niemiec oraz późniejszej okupacji  na terenie gminy Boćki, stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

Uchwała w sprawie reparacji, odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 

poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji  na terenie gminy Boćki – 

podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt. 14 Pani Małgorzata Jóźwiak powiedziała, że wysokość stawki podatku rolnego na 2024 

rok odczytał wcześniej we wniosku komisji Pan Piotr Zawadzki i przeprowadziła głosowanie 

nad projektem uchwały.   

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem projektu uchwały oddano 13 głosów 

przeciw 0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

Imienne głosowanie radnych Nr 13 za przyjęciem uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 2024, stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia 

podatku rolnego na rok 2024 – podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 15 Analizę oświadczeń majątkowych Radnych Rady Gminy Boćki oraz analizę 

oświadczeń majątkowych Wójta Gminy, kierowników jednostek podległych i osoby wydające 

decyzje w imieniu Wójta odczytali Pani Małgorzata Jóźwiak oraz Pan Wojciech Wierciński. 

Instytucje dokonujące analizy nie stwierdziły naruszenia przepisów prawa w złożonych 

oświadczeniach. 

Ad pkt. 16 Wójt Gminy przedstawiła harmonogram realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji Rady Gminy Boćki. Omówiła także działalność w okresie międzysesyjnym. Mówiła, że 

dokonała przekazania laptopów dla uczniów klas czwartych szkół podstawowych z terenu 

gminy. Dodała, że laptopów było 35 natomiast 4 osoby otrzymały wcześniej laptopa z innego 
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dofinansowania i nie mogły powtórnie otrzymać drugiego finansowanego ze środków 

publicznych. Dodała, że pozostałe laptopy zostaną zwrócone do ministerstwa. Poinformowała, 

że zostały przyznane decyzją wójta stypendia dla uczniów w wysokości od 150 zł do 190 zł. 

Następnie mówiła o ilości wystawionych upomnień oraz tytułów wykonawczych za odpady 

komunalne. Przekazała, iż odbyła spotkanie z Dyrekcją KOWR w sprawie działek wspólnoty 

zajętych pod budowę drogi S19. Wspólnie z GDDKiA wystosowali pismo do KOWR w sprawie 

zamiany działek zajętych pod S19 na inne należące do KOWR, jednak przyszła decyzja 

odmowna ponieważ KOWR nie posiada takich działek. Poinformowała, że otrzymała 

pozytywną decyzję z KOWR i działka w Wygonowie za świetlicą przechodzi na własność 

gminy. Mieszkańcy miejscowości będą mogli ja zagospodarować i wykorzystać na cele 

kulturalne, oświatowe i rekreacyjne. Dodała, że trwa budowa przejść dla pieszych wraz z ich 

oświetleniem. Wyjaśniła, że budowa przejścia dla pieszych wraz z peronami w Andryjankach 

jeszcze jest przed realizacją ale gmina nie ma na to wpływu, ponieważ projekt realizuje 

GDDKiA. Pani Wójt poinformowała, że zakończył się remont świetlicy wiejskiej we wsi 

Mołoczki, który był realizowany w ramach Programu Odnowy Wsi. Mówiła, że uczestniczyła 

w spotkaniu SIM. Wyjaśniła, że Wojciech Robert Chebdzyński, który składał do naszej gminy 

oświadczenie majątkowe to były prezes SIM, na jego miejsce został powołany Piotr Bujwicki. 

Poinformowała, że dokonano odbioru dróg powiatowych Olszewo – Truski i Bodaki – 

Bodaczki. Wójt Gminy powiedziała, że trwa konstruowanie umów z parafią katolicką i 

prawosławną w celu przekazania dotacji na remont zabytków. Mówiła, że trwa budowa drogi 

S19, utworzone zostały objazdy a niektóre drogi zostały całkowicie wyłączone z ruchu oprócz 

ruchu rolniczego. Powiedziała, że gmina otrzymała dotację na odbiór azbestu i mieszkańcy 

zostaną poinformowani o odbiorze. Pani Wójt przekazała informację, iż Wojewódzkie Biuro 

Geodezji zwraca się za pośrednictwem gmin do mieszkańców z prośba o przeprowadzanie 

postępowań scaleniowych. Apelowała żeby mieszkańcy składali wnioski scaleniowe. 

Przypominała żeby mieszkańcy zgłaszali zbiorniki bezodpływowe do gminy. Wyjaśniła, że 

aktualnie jeden z przedsiębiorców uzyskał decyzja na odbiór ścieków i osadów z 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Następnie mówiła, że w GOK można obejrzeć wystawę 

prac naszego zmarłego kolegi, dyrektora GOK, mieszkańca Kordiana Michalskiego. 

Powiedziała, że w minioną niedzielę odbył się jubileusz pożycia małżeńskiego, złote gody. Pary 

odebrały medale i listy gratulacyjne od Prezydenta RP.  

Ad pkt. 17 Głos zabrał Pan Adam Król pytając co dalej z petycją sołectwa Kolonia Andryjanki 

odnośnie granic okręgów wyborczych oraz prosił w imieniu Klubu Radnych Dla Gminy Boćki 

o pełną dokumentację rekultywacji wysypiska śmieci w Boćkach. Na pierwsze pytanie 

odpowiedziała Pani Małgorzata Jóźwiak informując, że trwają konsultacje z Komisarzem 

Wyborczym i temat wróci na kolejnych komisjach. Na drugie pytanie odpowiedziała Pani Wójt 

informując, iż od momentu rozmowy na komisjach o rekultywacji wysypiska pełna 

dokumentacja znajdowała się w sekretariacie urzędu gminy jednak nikt z zainteresowanych nie 

zgłosił się celem zapoznania z dokumentacją. Natomiast na dzień dzisiejszy nie ma 

harmonogramu prac, jest tylko aktualna decyzja. Radny Adam Król czy aktualnie jest dostępna 

dokumentacja do wglądu. Pani Wójt odpowiedziała twierdząco.  

Ad pkt. 18 Głos zabrał Pan Waldemar Rynans na początku zwrócił się do jednego z Sołtysów 

mówiąc, że nie chciał go wysłuchać na poprzedniej sesji i opuścił salę obrad zanim zakończyła 
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się sesja. Następnie powiedział do Pani Wójt żeby wyjaśniła sprawę u kogo kosił trawę ciągnik 

gminny. Poprosił aby wyświetlono fragment pisma dotyczącego rekultywacji wysypiska, które 

otrzymał kilka lat temu jeden z sąsiadów wysypiska. Pan Rynans powiedział, że w tym piśmie 

znajdują się zapisy, że na wysypisku jest „niecka, waga i budynek do rozbiórki”, pytał czy ktoś 

z mieszkańców widział coś takiego na naszym wysypisku śmieci. Zaznaczył, że dokument 

został podpisany przez poprzedniego włodarza gminy. Prosił o wyjaśnienie sprawy. Następnie 

mówił o budowaniu wiatraków na terenie gminy. Powiedział, że gmina musi opracować plan 

zagospodarowania przestrzennego na potrzeby budowy wiatraków i musi sama za niego 

zapłacić a firma może sponsorować inne działania to dlaczego nie zasponsoruje nam autokaru 

czy nawet busa. Dodał, że okoliczne gminy mają swoje autokary czy busy a nasza nie ma nic, 

a ponoć firma budująca wiatraki dała już na naszą gminę 90 tys. zł., które rozeszły się na byle 

co. Pytał, czy nie byłoby wskazane rozmawianie z tą firmą o zakupie autokaru. Następnie 

mówił o pracowniku GOK, który prowadząc dzieci ze szkoły do GOK patrzył w telefon. 

Powiedział, że pracownicy nie mają do niego szczęścia tak jak z worzeniem półtusz świńskich 

służbowym samochodem w czasie pracy. Apelował do Pani Wójt aby zwróciła uwagę 

wykonawcom S19 żeby nie pogorszyli stanu nawierzchni naszych dróg bo już w niektórych 

miejscach drogi stają się nieprzejezdne. Prosił o dopilnowanie sprawy aby wszystkie 

zniszczone podczas budowy drogi zostały naprawione przez wykonawcę S19. Dziwił się, że 

planuje się wylewkę nowej nawierzchni na ul. Łukaszewicza skoro ta droga prawdopodobnie 

zostanie rozjeżdżona i w ramach napraw wykonawca S19 ją poprawi. Powiedział również, że 

na remont szkoły w Boćkach wydano takie środki finansowe a zostały zawarte dodatkowe 

umowy i wydatkowane dodatkowe pieniądze na montaż oświetlenia zewnętrznego szkoły. Pytał 

jak był przygotowany projekt termomodernizacji, że teraz musimy dodatkowo płacić za wiele 

prac. Następnie pytał czy to prawda, że będzie sprawa w sądzie z wykonawca muzeum w 

kościele? Na zakończenie swojej wypowiedzi podkreślił, że zawsze był za obniżaniem 

podatków, ale co roku była mowa, że nie obniżamy bo gmina dostanie mniej subwencji. Pytał 

radnych dlaczego więc w tym roku obniżyli podatek, czyżby kryje się za tym rozpoczęcie 

kampanii wyborczej? Podkreślił, że opozycja chciała obniżania podatków przez pięć lat, więc 

dlaczego dopiero teraz?  

Głos zabrała Wójt Gminy wyjaśniając temat pisma wyświetlonego na rzutniku. Powiedziała, 

że jest to decyzja środowiskowa z 2013 roku i po dokładnym zapoznaniu z pełną dokumentacją 

decyzji postara się wyjaśnić o co chodziła z zapisami na kolejnej sesji. Prosiła aby na przyszłość 

jeżeli ktoś chce poruszyć temat i dysponuje odpowiednimi dokumentami przychodził wcześniej 

do wójta, tak żeby już na sesji można było wyjaśniać sprawę i prostować zaistniałe pomyłki. 

Następnie mówiła, że nie nazwała by wywalaniem pieniędzy w błoto sponsorowania przez 

firmę wiatrakową gminnych zawodów pożarniczych, wyjazdu młodzieżowej drużyny 

pożarniczej na warsztaty szkoleniowe, wsparcia koła gospodyń wiejskich czy zakupu mebli do 

grupy przedszkolnej 3-4 latków. Mówiła o pracach nad planem zagospodarowania 

przestrzennego, podkreśliła że urbaniści jeszcze nie wiedzą jak to wszystko będzie przebiegało 

i jakie koszty będą po stronie gminy. Na temat rozjeżdżonych dróg powiedziała, że został 

przygotowany raport elektroniczny stanu dróg przed rozpoczęciem inwestycji budowy S19 i 

niestety musimy się na to godzić ponieważ to jest ogromna inwestycja rządowa i do momentu 

jej zakończenia niestety drogi będą w różnym stanie. Dodała, że jeżeli nowa nalewka na ul. 
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Łukaszewicza zostanie uszkodzona to wykonawca S19 będzie musiał ją poprawić. Następnie 

mówiła o podatkach. Radni zagłosowali za obniżeniem podatku rolnego ponieważ ceny żyta 

wzięte do naliczenia podatku nie miały się nijak do stanu obecnego, stąd tez bardzo mądra 

decyzja radnych. 

Głos zabrał radny Wojciech Wierciński mówiąc jak przebiegały prace komisji w sprawie stawek 

podatku na 2024 rok. Powiedział, że dyskusja trwała tylko nad stawkami podatku rolnego, 

pozostałe stawki podatków zostały przyjęte zgodnie z danymi GUS. Wyjaśnił, że zaproponował 

żeby zostawić stawkę podatku rolnego na poziomie obecnego roku czyli 74,05 zł za 1q a 

proponowana przez GUS stawka wynosiła 89 zł za 1q i przy wsparciu większości radny 

przegłosowaliśmy obniżona stawkę. Argumentem obniżenia było to że cena żyta na rynku nie 

jest adekwatna do wysokości podatku a drugim argumentem była opłacalność produkcji rolnej 

i cena wytworzenia 1q żyta. Zaś trzecim argumentem była kwestia wydatkowania pieniędzy 

gminnych, brak logiki wykorzystania środków i ich nieodpowiednie wykorzystanie przez 

gminę. Powiedział, że 8 radnych było za pozostawieniem stawki na poziomie 74,05 zł za 1q. 

Powiedział, że jest mu przykro, że radny Piotr Zawadzki był przeciw obniżeniu podatku rolnego 

a przecież jest rolnikiem i reprezentuje interesy rolników jako Delegat Izb Rolniczych. Dodał, 

że przez obniżenie podatku rolnego stracimy w 2024 roku 360 tys. zł i w 2025 roku 360 tys. zł 

mniej otrzymamy subwencji. Jednak przy takim wydatkowaniu pieniędzy jak np. na budynek 

GOK przez tyle lat od 2018 roku ile środków zostało na niego wydatkowanych i nie jest jeszcze 

skończony bo w budżecie na 2023 roku mamy zarezerwowane środki na etap II. Pytał czy to 

jest zbyt mały argument żeby nie podnosić tych podatków. Kolejne zadanie przeniesione na 

następny rok to modernizacja gospodarki wodno – ściekowej w gminie. Powiedział również, 

że jakiś czas temu rozmawialiśmy żeby przystosować naszą oczyszczalnie do tego żeby 

mieszkańcy miejscowości mogli przywozić do niej swoje ścieki, do chwili obecnej nie są 

prowadzone żadne rozmowy wójta z radnymi ani wójta z innymi instytucjami.  

Następnie głos zabrał Pan Piotr Zawadzki mówiąc, że na posiedzeniu komisji dyskutowano nad 

dwoma stawkami podatku rolnego na 2024 rok. była mowa żeby zostawić stawkę z 2023 roku 

a druga propozycja to była stawka uśredniona czyli 80 zł za 1q. Radny tłumaczył, że gmina 

zrealizowała w tym roku kilka dużych inwestycji drogowych a planowane są kolejne remonty 

dróg m.in. drogi powiatowej Jakubowskie – Skalimowo, Jakubowskie – Solniki, ul. Lipowej 

do cmentarza w Boćkach itp. Dodał, że inwestycje będą służyć naszym mieszkańcom. 

Następnie mówił, że Pani Wójt powinna mieć wyznaczony konkretny dzień w tygodniu i 

godziny przyjmowania interesantów po to żeby każdy mógł przyjść i zapytać a nie było takich 

sytuacji na sesji Rady Gminy, która jest transmitowana na żywo. Pani Krystyna Piotrowska 

odpowiedziała Panu Piotrowi Zawadzkiemu, że Pani Wójt jest po to żeby odpowiedzieć na 

wszystkie pytania w każdej chwili. Pan Waldemar Rynans zabrał głos mówiąc, że pytanie to 

nie jest oskarżanie. Powiedział, że jeżeli czegoś nie wie to pyta, nie twierdzi że to jest prawda 

tylko pyta. Jeszcze raz podkreślił, że firma od wiatraków zasponsorowała kilka wydarzeń dla 

gminy na kwotę około 90 tys. zł, a czy nie lepiej żeby zasponsorowała autokar, przynajmniej 

dzieci np. na zawody można by było wozić. Następnie powiedział, że do tego roku nie było 

głosowania nad obniżeniem podatku rolnego, na komisjach były tylko dyskusje ale nie 

głosowano, a w tym roku obniżono podatek. Pytał czy to o czymś nie świadczy? Prosił o zwrot 

pisma, którego fragment został wyświetlony na dzisiejszej sesji. Prosił o wyjaśnienie skąd na 
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wysypisku wzięły się budynki, gdzie one są obecnie? Mówił też, że Wójt ma żądać od 

wykonawcy S19 poprawy każdej drogi, która będzie zniszczona tydzień po tygodniu, bo 

mieszkańcy nie będą poruszać się na szczudłach z powodu rozjeżdżonych dróg. Ponownie 

prosił o odpowiedź na pytanie o koszenie trawy gminnym ciągnikiem na prywatnej posesji.  

Następnie głos zabrał Radny Adam Król podobnie jak przedmówca prosił o wytłumaczenie 

dlaczego na wysypisku śmieci w Boćkach znalazły się budynki i urządzenia do rozbiórki, 

których nigdy tam nie było. Mówił, że o rekultywacji wójt za wiele radnym nie mówiła, 

przytoczył jeden z protokołów sesji z maja 2021 roku, gdzie była tylko wzmianka o 

rekultywacji. Dodał, że protokoły ukazują się na BIP z dużym opóźnieniem. Poprosił o 

wyjaśnienie sprawy z muzeum w kościele w Boćkach, czy ma być sprawa z wykonawcą? Pani 

Wójt zabrała glos mówiąc, że zadaje się jej pytania dotyczące decyzji środowiskowej z 2013 

roku, której nie podpisywała. Dodała, że zapozna się z cała dokumentacją i wówczas odpowie. 

Na temat koszenia trawy odpowiedizała, żeby Pan Rynans przyprowadził człowieka, u którego 

rzekomo gminny ciągnik kosił trawę i dodała, że po ostatniej sesji dzwonił do niej mieszkaniec 

i przepraszał ale to on kosił trawę własnym ciągnikiem u siebie a nie ciągnik gminny. Następnie 

ponownie dyskutowano na temat zapisów dokumentu dotyczącego rekultywacji.  

Głos zabrał Sołtys wsi Piotrowo-Krzywokoły, na wstępie podziękował Przewodniczącej Rady 

Gminy i Pani Wójt  oraz innym ludziom, którzy uczestniczyli w pogrzebie jego brata. Następnie 

podziękował za oddane głosy na jego kandydatkę, która startowała w wyborach do sejmu. 

Podkreślił, że dziwi się ludziom, którzy nie doceniają swoich tylko głosują na tych których 

nigdy nie spotkają. Zapytał o wywłaszczenie gruntów pod S19, co dalej z ta ziemią bo ludzie 

nadal za nią płaca podatki.  

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła obrady sesji. 

Protokołował: 

Magdalena Kozłowska 

Przewodniczący Rady Gminy 

   Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 

 

  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  
1. Głosowanie nad przyjęciem zmienionego porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 2 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r. 

  2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy 
Boćki  

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r. 

3 3. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zmiany 
uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu 
na wykonanie  remontu drogi powiatowej Nr 1692B  na odcinku 
Bodaki - Bodaczki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

4. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na wykonanie  
remontu drogi powiatowej Nr 1740B  Boćki – Dubno dotyczący ul. 
Łukaszewicza w m. Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

5. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2023 - 
2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2029 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 1     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 6 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

6. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy Boćki na rok 2023 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 7 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 

  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  
7. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 8 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

8. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od środków transportowych 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 9 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

9. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie określenia 
zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej w 
formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 10 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

10. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie podwyższenia 
kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na 
zakup posiłku lub żywności dla osób i rodzin objętych wieloletnim 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” ma lata 2024-
2028 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 12     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 2     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna WSTRZYMAŁ się   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 11 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

11. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie wystąpienia 
do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej z petycją o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu 
postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu 
egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 12 do Protokołu  

Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

12. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie reparacji, 
odszkodowań i zadośćuczynienia z tytułu strat, jakie Polska 
poniosła z powodu napaści Niemiec oraz późniejszej okupacji na 
terenie gminy Boćki. 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załącznik Nr 13 do Protokołu  
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Sesji Rady Gminy Nr XLIV 

z dnia 20 listopada 2023 roku 
 
  Boćki, dn.: 20.11.2023r.  

13. Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie obniżenia 
średniej ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia podatku 
rolnego na 2024 rok 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 13     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Wiercińska Iwona nie głosował   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam WSTRZYMAŁ się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  

                  
 

 

 

 

  

 


